
Žádost 20. června 2024 – emailem: 

Dotazy k zasedání vlády v HB: 

 Kolik stála akce - zasedání vlády v Havlíčkově Brodě dne 19.6.2024? 
 Kdo akci platil? 

 Jakou částkou se na platbě podílelo město Havlíčkův Brod? 

 Kdo tuto částku uvolnil z rozpočtu města, včetně jmenovitého hlasování? 

 Jaký přínos pro občany města má tato akce? 

 Proč o konání akce nebyli  blíže seznámeni občané města? 

 
 
Odpověď 1, července 2024 -  emailem 

Kolik stála akce - zasedání vlády v Havlíčkově Brodě dne 19.6.2024? 
 Město Havlíčkův Brod nemá tuto informaci k dispozici, protože nebylo organizátorem 

tohoto setkání.  

Kdo akci platil? 

 Akci organizačně zajišťoval Úřad vlády.  

Jakou částkou se na platbě podílelo město Havlíčkův Brod? 

 Město Havlíčkův Brod se na této akci finančně nepodílelo. Poskytnutá personální 
podpora byla hrazena z běžných provozních výdajů MěÚ. 

Kdo tuto částku uvolnil z rozpočtu města, včetně jmenovitého hlasování? 

 Provozní prostředky MěÚ byly v rámci rozpočtu města na rok 2024 schváleny usnesením 
zastupitelstva města dne 11.12.2023 č. 229/23. Výsledky hlasování naleznete zde: 
https://www.muhb.cz/hlasovani-zastupitelstva/hlasovani-zastupitelstva-mesta-
11.12.2023.html 

Jaký přínos pro občany města má tato akce? 

 Pro město měla akce několik přínosů. Ze strategického pohledu měli zástupci města 
možnost osobně jednat s vrcholnými představiteli naší země a představiteli kraje 
Vysočina o tématech, která jsou důležitá právě pro Havlíčkův Brod – budování JZ 
obchvatu města, dotační programy v oblasti životního prostředí a v neposlední řadě i o 
návozových trasách podporovaných dopravních staveb kvůli rozšíření Dukovan, které 
mimo jiné povedou právě i přes Havlíčkův Brod. V neposlední řadě měla pro město akce 
také význam z hlediska propagace a může do města v budoucnu přinést další investiční 
příležitosti v konferenční oblasti.  

Proč o konání akce nebyli  blíže seznámeni občané města? 

 Informace byla poskytnuta veřejnosti na veřejném zasedání zastupitelstva města dne 
10.6.2024. Dále byla informace prezentována zástupcům médií na tiskové konferenci dne 
11.6.2024 a rovněž byla k této události vydána oficiální tisková zpráva, která je od 18. 
června k nahlédnutí na webu města. Město dále o akci informovalo i prostřednictvím 
svých sociálních sítí. Událost rovněž na svém webu i přes média zmiňoval sám Úřad vlády.  

 K Vašemu požadavku na  zdůvodnění výše uvedeného postupu města dodáváme, že na 
objasnění nebo vysvětlení konkrétních skutečností se nevztahuje informační povinnost 
města podle Infozákona – konkrétně jde o § 2 odst. 4 tohoto zákona: „Povinnost 
poskytovat informace se netýká dotazů na názory, budoucí rozhodnutí a vytváření nových 
informací“. Jako „dotaz na názor“ jsou hodnoceny požadavky na vysvětlení postupů 
povinných subjektů (zejména sdělení, z jakého důvodu povinný subjekt v konkrétním 
případě postupoval). 
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